
 

Notulen Korte ledenvergadering tijdens herfstfeest op 17 oktober 2024. 

Aanwezig: Hennie de Gooijer, Miny Verhoeven, Mariken van Bree en Mieke Jacobs. En 76 

leden zie lijst 

Verslaglegger: Miny Verhoeven 

 
Inmiddels zijn de wijzigingen in de Statuten en Huishoudelijk reglement aangepast en 
worden aan de aanwezige leden tijdens het herfstfeest ter akkoord aangeboden. 
Er waren 76 personen aanwezig. Op de tafels liggen de stukken ter inzage. Men kon deze 
ook via internet opvragen en anders aanvragen bij de secretaris. 
Indien zeker de helft van de aanwezigen akkoord zijn dan worden de stukken goedgekeurd 
en kunnen we naar de notaris. 
Wij hadden onze naam gewijzigd maar ook KBO-Brabant heeft zijn naam gewijzigd in 
Senioren Brabant Zeeland. Bestaat er geen einde aan het aantal jaren dat een bestuurslid 
zitting heeft? Nee dat is losgelaten doordat het moeilijk is nieuwe bestuursleden te krijgen.  
 
Huishoudelijk reglement: 
Vraag aan de aanwezigen, wat vindt men van het nieuwe logo. Na stemming is iedereen 
akkoord. 
Vraag Gerrie van Liempt: Punt 1: er is hier sprake van gewone leden – ereleden – aspirant 
leden. Hebben wij ereleden? Nee. Mieke Jacobs: is het een idee om personen van 100 jaar 
tot erelid uit te roepen. De aanwezige leden zijn hiermee akkoord. 
Aspirant leden hebben wij niet is moet uit de tekst gehaal worden. 
Gerrie van Liempt: moeten bestuursleden gebonden zijn aan Helmond: Voorzitter: nee dit 
hoeft niet. 
Gerrie van Liempt: punt 4: Een woordvoerder van de commissie brengt na afloop van elk 
kalenderjaar verslag uit aan de secretaris en de uitslagen van de interne wedstrijden ten 
behoeve van het jaarverslag. Deze zin moet vervallen. 
Gerrie van Liempt: vakantiesluiting – deze hebben wij niet alles loopt (wel met mate) gewoon 
door. 
 
De voorzitter vraagt de leden of zij met deze wijzigingen akkoord gaan. Ja zij gaan akkoord.  
 


